
 

Vrtec Mehurčki 

Glavarjeva cesta 35, 1218 Komenda 

t: +386 1 834 13 20 

 

ZAPISNIK 

2. redna seja Sveta staršev Vrtca Mehurčki za šolsko leto 2024/2025, ki je bila v sredo, 

19. 02. 2025, ob 18.00 uri v enoti Čebelica (osrednji prostor). 

PRISOTNI: 

 14 članov in članic Sveta staršev Vrtca Mehurčki  

 Blaž Kölner – ravnatelj, Maja Spruk – pomočnica ravnatelja in Rebeka Prosenc – 

predstavnica sindikata 

UPRAVIČENO ODSOTNI: 

 3 člani Sveta staršev Vrtca Mehurčki  

Predsednica Sveta staršev vrtca Mehurčki, je pozdravila vse prisotne in predstavila dnevni red 

DNEVNI RED:  

1. Potrditev zapisnika 1. seje za šolsko leto 2024/25  

2. Kratek povzetek dogodkov in najava prihajajočih dogodkov  

3. Gradnja vrtca  

4. Odprtje novega oddelka (1-2)  

5. Razno (vabila na rojstne dneve, malica, wc-ji, …)  

 

 

 

 

 



1. Potrditev zapisnika 1. seje za šolsko leto 2024/25 

Zapisnik prve seje za šolsko leto 2024/25 je bil potrjen brez pripomb in soglasno sprejet. 

2. Kratek povzetek dogodkov (ravnatelj Blaž Kölner) 

Ravnatelj g. Blaž Kölner je predstavil nekaj pomembnih sprememb v kadru. V eni skupini 

prvega starostnega obdobja je prišlo do menjave celotnega tandema vzgojiteljev zaradi daljše 

bolniške odsotnosti, prav tako sta bili izvedeni dve menjavi v drugi starostni skupini. V 

pomoč so jim priskočile študentke. 

Poleg kadrovskih sprememb je ravnatelj izpostavil tudi uspešno izvedene dejavnosti v okviru 

letnega delovnega načrta, kot so teden mobilnosti, teden otroka, kostanjev piknik in druge 

prireditve. V drugem polletju šolskega leta bodo izvedene še številne druge dejavnosti, kot so 

Gregorjevo (11. marca), Dan Zemlje (v aprilu), Mehurčkov dan (13. maja, predvidoma) ter 

Pozdrav poletju in zaključki posameznih skupin v juniju. 

Ravnatelj je prav tako napovedal izvedbo plavalnega tečaja za starejše skupine, ki bo v 

decembru, ter tabor za starejše skupine v Savudriji, ki bo potekal od 4. do 6. junija. Prav tako 

so bili odobreni termini za telovadnico, ki bo na voljo enkrat tedensko. 

V tem šolskem letu je predvidena tudi delavnica oziroma izobraževanje z Zdenko Zalokar 

Divjak, obisk starejših v SeneCuri pa bo potekal vsak drugi petek. 

Za vpis v novo šolsko leto je že načrtovan datum 31. marca, rezervacije pa se bodo spet izvedle 

izključno preko sistema Easistent-a. Predsednica Sveta staršev on nekaj predstavnikov je 

podalo tudi predlog, da bi se starši lahko sami odločili, ali želijo izkoristiti en mesec počitniške 

rezervacije in en mesec bolniške ali pa zamenjajo mesec bolniške za dodatni mesec počitniške 

rezervacije. Obrazec za odjavo otroka iz vrtca se bo minimalno spremenil. 

3. Gradnja vrtca 

Ravnatelj je poročal, da občina še vedno pogaja za odkup zemljišča, vendar je cena tega 

precej visoka. Sledijo sestanki s projektanti, kjer se razmišlja o možnosti, da bi zaradi majhne 

kuhinje v vrtcu in šoli zgradili eno večjo skupno kuhinjo. 

 



4. Odprtje novega oddelka (1-2) 

Ravnatelj je napovedal, da bo v aprilu odprt nov oddelek za otroke starosti 1-2 leti. V tem 

oddelku bo 6 otrok iz Komende in 10 otrok iz sosednjih občin. Ker je v starem delu prostora 

dovolj, se bosta preselili dve skupini: ena iz mobilnega oddelka v stari del in ena iz Čebelice v 

mobilni del. 

5. Razno 

 Vabila za praznovanje rojstnih dni: Predstavljen je bil predlog, da se vabila za rojstne 

dneve ne dajejo več v omarice ali predalnike otrok, saj imajo vzgojiteljice težave, ko 

niso vsi otroci povabljeni, in morajo tolažiti žalostne otroke. Namesto tega se otroke 

povabi diskretno preko staršev (npr. z uporabo Viber skupin, SMS sporočil ipd.). 

 Malica: Pritožbe staršev so se nanašale na nezrelo ali pretrdo sadje. Ravnatelj je 

pojasnil, da kuhar zavrne slabo sadje, vendar imajo težave pri zagotavljanju alternativne 

malice, ko je sadje neustrezno. 

 Stranišča: V starem delu vrtec se pojavljajo težave z zasebnostjo pri straniščih. 

Potrebna je prisotnost vzgojiteljic, da zagotovi ustrezno varnost in zasebnost otrok. 

 Vhodna vrata: Vhodna vrata morajo biti zaklenjena za večjo varnost. V enoti Čebelica 

gumb za odpiranje vrat ne deluje več, vendar je v teku dogovor z izvajalcem za 

popravilo. 

 Predstavniki Veveric: V času počitnic so otroci nameščeni v mobilnem delu, kar ni 

najbolj primerno za manjše otroke, saj igralnice niso zasnovane za to starostno skupino. 

Predlagano je bilo, da bi bila enota Čebelica odprta tudi med počitnicami, vendar je 

ravnatelj pojasnil, da je enota odprta med poletnimi počitnicami, med krajšimi pa se 

ravnajo glede na število prijavljenih otrok. 

 Portretna fotografiranja: Odgovor na to vprašanje je bil še vedno ne. 

 Krtki: Vzgojiteljica Hana je na roditeljskem sestanku izpostavila, da imajo težave, ko 

gredo otroci v telovadnico, saj jih učitelji pogosto prestavljajo, kar povzroča zmedo. 

 Preverjanje cene programov: Cena programov vrtca se bo preverjala. Do 1. 10. 

verjetno ostaja nespremenjena, nato pa bo predlog za uskladitev cene, glede na dvig 

plač, ki pa ga mora odobriti občina. 

 Pohvale vzgojiteljicam: Na koncu seje so bile izrečene pohvale vsem vzgojiteljicam za 

njihovo predanost in izjemno delo, ki ga opravljajo. 

 



Seja Sveta staršev Vrtca Mehurčki se je zaključila ob 19:00. 

Zapisal: Tina Unuk Nahberger 

Komenda, 19. 2. 2025 

 

 


